



Hong Kong Parkinson's Disease Foundation

香港柏金遜症基金

Hong Kong Registered Charity, IRD Ref 香港認可公共性質慈善機構稅務局檔案編號：91/6429

Pledge Form 认捐表格

Donation Methods 捐款方法

Please make cheque payable to "Hong Kong Parkinson's Disease Foundation" and mail it with this donation form to HKPDF.

请把划线支票(抬头：香港柏金遜症基金)连同此捐款表格邮寄给本基金。

Please bank-in "405-061888-001" at Hong Kong and Shanghai Banking Corporation Limited (HSBC) under "Hong Kong Parkinson's Disease Foundation" and mail the original bank-in sheet together with this form to HKPDF.

请把捐款存入香港汇丰银行账户 405-061888-001，并将银行入数纸正本连同此捐款表格邮寄给本基金。

Amount of Donation 认捐款项： _____

Donor Information 捐款人士资料：

(Mr.先生/Mrs.太太/Ms.女士)

Surname 姓： _____ Name 名： _____

Mailing Address 地址： _____

Contact Number 联络电话： _____ Fax 传真： _____

Email 电邮地址： _____

*All donations of HK\$100 or above are tax deductible.

捐款港币\$100或以上，可获发正式收据向税务局申请免税。

I confirm that I consent not consent to HKPDF's use of all my personal data collected by HKPDF including my name, email, correspondence address, office address, mobile phone number, contact phone and fax number for the purpose of issuing receipts, communications and fundraising for HKPDF.

我确认我 (同意 / 不同意) 香港柏金遜症基金运用我的个人资料(包括姓名、电邮地址、通讯地址、公司地址、手机号码、电话号码及传真号码)用作开立收据、通讯、筹募等用途。

Thank for your generosity. If you have any enquiries, please contact:

多谢阁下慷慨捐助，如有查询，请联络：

Unit A, 2/F, Ming Tak Centre, 135-137 Tung Chau Street, Kowloon

九龙通州街 135-137 号，明德中心 2 楼 A 室

电话 Tel: (852) 8100 5223 传真 Fax: (852) 2396 6465